國立屏東大學國際資訊科技與應用碩士學位學程
NPTU International Master Program in Information Technology and Applications
研究生論文考試申請表
Thesis Examination Application Form
申請日期：   年 　月　 日
Application Date: yyyy.mm.dd
	姓  名
Name
	
	學  號
Student ID 
	

	班別
Class
	國際資訊科技與應用碩士學位學程

International Master Program in Information Technology and Applications
	計畫發
表日期
Proposal Date
	　年月日

yyyy.mm.dd

	論文中英文題目
Thesis Title in English and Chinese
	

	預  計  提  出

論  文  日  期
Estimated Date for 

Defense
	月　　日
時　分至　時　分

Date:

Time:
	擬畢業月份
Estimated Month for Graduation
	　月
mm

	地  點
Location
	(請先洽詢所辦)

(Ask the office for arrangement)

	指導教授
Advisor
	(簽名)
(Signature)

	學程主任
Program Director
	□已符合論文專業Professional Compliance
(簽名)
(Signature)

	Checklist

繳驗文件
　(本欄位由系辦填列)
	□歷年成績表1份(校務系統下載) Transcript*1 (Download from Student Information System)
□論文口試委員聘函2份(電子檔) 2 Letters of Appointment for Thesis Examination (Electronic File)

□論文口試委員評分表(電子檔) Thesis Examination Scoring Form (Electronic File)
□學位論文成績繳送單(電子檔) Thesis Grade Submission Form (Electronic File)

□論文口試合格簽名頁(電子檔) Thesis Signature Page (Electronic File)

□學術倫理課程審核(合格證書線上申請，並送紙本至系辦確認，未通過者不得提出口試)
  Academic Research Ethics Education Online Course (Applying for the certificate and submit to the program office. Students cannot apply for examination without the requirement.)

□英文檢定(English Proficiency Test)

  (非英語系國家之碩士學位學程學生應於畢業前取得托福成績 New Internet-based TOEFL 達七十九分之證明，或托福成績 Computer-based TOEFL 達二百一十分之證明，或通過本學院碩士學位學程學生英文能力鑑定。

Non-English speaking students should obtain a TOEFL score of 79 on the New Internet-based TOEFL or 210 on the Computer-based TOEFL before graduation, or pass the College of Computer Science English proficiency assessment for master's degree students.)


註：
1. 論文研究計畫發表通過三個月後始得提論文口試，並應於論文口試日前15天，備妥相關申請資料向系辦提出申請，另備妥論文考試三本(送校外、內口試委員、指導教授)。
The thesis examination application should be proposed three months after passing the thesis proposal presentation. The Student should submit all the relevant documents to the program office 15 days before the thesis examination and prepare three copies of draft thesis to the internal and the external committee members and the advisor. 
2. 論文口試之申請起訖時間：
	上學期：註冊後至該年12月31日前
	下學期：註冊後至該年7月1日前


The deadlines of the master thesis examination application: December 31st in the first semester, and July 1st in the second semester.
3. 論文口試截止日期：
	上學期：次年1月15日
	下學期：該年7月15日


The deadlines of the master thesis examination: January 15th in the first semester, and July 15th in the second semester.

4. 本表僅留存於各學系。 This form only keeps in the program office. 
